



## President

Hans-H. Meier & Susanne Kesel

Tel.: 0212/254 3894

e-mail: [president@eaasdc.de](mailto:president@eaasdc.de)

Dear Friends,

In June, ECTA (European Callers and Teachers Association) celebrates a very nice anniversary: It can look back on more than 50 years of existence. For this purpose, we heartily congratulate – we are sure – also in the name of all our member clubs.

In the meantime, EAASDC has more than 500 member clubs and what would they be without the work of the callers, teachers, cuers and instructors. Our hobby is only alive through club nights taking place regularly. Thanks to the good work of ECTA and its members these club nights can take place.

We have been working intensively with ECTA for a long time. EAASDC and ECTA understand themselves as partner organisations. Together, we would like to promote Square Dance as well as Round Dance, Clogging and Contra. By a continuous exchange of ideas and experience we are trying to develop new impulse always with the aim to create our common hobby attractive and lively. We do not only wish to enthruse many interested in our hobby but also possibly keep them interested for many years. Our dancers very much benefit from a good and constructive cooperation.

We look forward to having a continuous good cooperation and with ECTA all the best for the future.

We look forward to seeing you at ECTA's birthday dance in Suhl.

Translation: Margot Wilhelm

Liebe Freunde,

im Juni feiert die ECTA (European Callers and Teachers Association) ein sehr schönes Jubiläum: sie kann auf ein mehr als 50-jähriges Bestehen zurückblicken. Dazu gratulieren wir – sicher auch im Namen aller unserer Mitgliedsclubs – ganz herzlich.

Mittlerweile sind über 500 Clubs Mitglied bei EAASDC – und was wären diese ohne die Arbeit der Caller, Teacher, Cuer und Instructor. Nur durch regelmäßig stattfindende Club- und Classabende lebt unser Hobby. Dass diese stattfinden können, ist auch der guten Arbeit der ECTA und ihren Mitgliedern zu verdanken.

Wir arbeiten schon lange intensiv mit ECTA zusammen, EAASDC und ECTA verstehen sich als Partnerorganisationen. Gemeinsam wollen wir sowohl Square Dance als auch Round Dance, Clogging und Contra voranbringen. Durch regelmäßigen Gedanken- und Erfahrungsaustausch versuchen wir, neue Impulse zu entwickeln, immer mit dem Ziel unser gemeinsames Hobby attraktiv und lebendig zu gestalten. Wir möchten nicht nur viele Interessierte für unser Hobby begeistern, sondern alle möglichst viele Jahre lang auch halten. Von einer guten und konstruktiven Zusammenarbeit profitieren unsere Tänzerinnen und Tänzer sehr.

Wir freuen uns auf eine weitere gute Zusammenarbeit und wünschen der ECTA für die Zukunft alles Gute.

Wir freuen uns, Euch beim Geburtstags-tanz der ECTA in Suhl zu sehen.

Hans-H. Meier & Susanne Kesel, EAASDC President